
Nedenstående de 2 indsigelser renset for personindikation bare oplysninger. 

INDSIGELSE NR. 1. 

 

Kære Jens Jakob 

  

Jeg betinger, at I fra kommunen side, sætter en stads arkitekt på og får en faglig vurdering, om dette 

materiale passer ind i området – også over tid.  

Husk det er ved Vesterhavet.  

Jeg vurderer ikke dette passer ind arkitektonisk eller holdbarsmæssigt – sammenlignet med det 

lokalplanen nævner.  

Årsagen til at vælge dette produkt, er jeg ret sikker på er på grund af økonomien i forhold til brand og 

byggeteknik.  

Dette må ikke være årsagen til at træffe forkerte beslutninger.  

 

Hilsen 

Badevej  

Venlig hilsen, Best regards 

 

INDSIGELSE NR. 2. 

Hej Jens Jakob Bloch 

Vi mener ikke der skal ændres på facadebeklædningen, da alt andet omkring bygningen, er udført i 

træ, og det fremstår som Søndervigs vartegn. 

 

Venlig hilsen 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


